
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 23/01/2023 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Η παραγωγή μανταρινιών σαπίζει στην Άρτα» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως μας πληροφόρησαν παραγωγοί της Περιφερείας Άρτας, μεγάλο μέρος της 
παραγωγής μανταρινιών σαπίζει στα δένδρα. Όπως εκτιμάται, οι έντονες βροχοπτώσεις 
που είχαν εκδηλωθεί στις αρχές του Δεκέμβρη, σε συνδυασμό με την υγρασία και τις 
υψηλές θερμοκρασίες για την εποχή που ακολούθησαν, ήταν η αιτία πρόκλησης του 
φαινομένου. Πληγέντες οικισμοί, στους οποίους παρατηρήθηκε έντονη η καταστροφή 
της παραγωγής μανταρινιών, είναι μεταξύ των άλλων η Αγία Παρασκευή, το Γλυκόριζο 
και τα Καλομόδια. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Δεδομένου ότι η ζήτηση των μανταρινιών κατά το τέλος του απελθόντος έτους ήταν 
μειωμένη και με το κόστος παραγωγής και συγκομιδής υπερβολικό, με συνέπεια να μην 
καθίσταται η συγκομιδή μανταρινιών στην Άρτα για τους παραγωγούς εφέτος 
προσοδοφόρα, πώς προτίθεστε να στηρίξετε τους μανταρινοπαραγωγούς Άρτας, 
λαμβάνοντας επιπρόσθετα υπόψη σας ότι επλήγη ήδη το 30%-40% της παραγωγής; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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